

學生社團活動防疫公告 (2022.05.04)

NCKU Student Association COVID-19 Prevention Announcement (2022.05.04)

依本校公告 (5/1-5/31 成大校園防疫措施)，學生社團活動防疫措施說明如下：

- 一、活動採申請制，申請時需檢附活動計畫書、防疫計畫及**防疫分級作為檢核表 (04.27 版本)**，審核通過後始得辦理。
- 二、活動人數不限，但不得超過各個空間容留人數上限。
- 三、活動過程中禁止飲食。休息時間可用餐，但不可群聚，請保持社交距離並獨自用餐。
- 四、配戴口罩相關規範依本組最新防疫公告為準。
- 五、活動期間請落實量體溫、消毒、戴口罩等，並確實掃描本校 QRcode 紀錄足跡，以利疫調。
- 六、請下載「台灣社交距離 APP」，並開啟藍芽使用。
- 七、校外人士符合接種年齡者需完成 COVID-19 疫苗追加劑 (第 3 劑) 接種，或 3 日內快篩陰性證明，並配合相關防疫措施，進入校園建議登錄本校 KUAP。
- 八、活動結束後應提供活動參與人員名冊給活動組備查。
- 九、凡進行快篩或 PCR 結果為陽性時，請務必通報校安中心 (分機 55555)。流程請參考「國立成功大學疑似個案或確診者疫調及處理標準作業程序圖」。

According to **NCKU's latest Announcement**, new COVID-19 prevention measures for student events are listed as below:

1. All events should apply beforehand. The application must come **with event proposal, event COVID-19 prevention plan and NCKU Checklist to evaluate preparedness, prevention and control of COVID-19 in Public Gatherings (4.27 version)**.
2. There's no limit to the number of participants. But the participants shall not exceed the maximum capacity of each space.
3. It is forbidden to eat or drink during events. Dining is permitted during breaks, but not in groups. Please maintain social distancing and eat alone.
4. The requirements for wearing masks are subject to the latest NCKU Student Association COVID-19 prevention announcement.
5. Make sure to take participants' body temperature, do disinfections, wear surgical masks, and scan NCKU Venue QR code during events to facilitate the contact tracing.
6. **Please** download the Taiwan Social Distancing App. Make sure to turn on the Bluetooth while using this App.
7. Non-NCKU participants need to complete 3 doses of COVID-19 vaccine before **participating** the event. If they don't have 3 doses, please provide negative certificate of rapid screening with in 3 days. Participants must follow the prevention measures. It is also advised to download KUAP before entering the campus.
8. **After** the event is over, organizers should provide a roster of event participants to SDAD.
9. When rapid screening or PRC results are positive, please report to the Safety Center (ext.55555). For the process, please refer to "Standard Operational Procedures for Epidemic Investigation and Handling of Suspected or Confirmed Cases of National Cheng Kung University".